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لزوم اختصاص تسهیلات 
توسعه حمل و نقل عمومی

خبر مهم وزیر اقتصاد 
درباره وام ودیعه مسکن

خبر خبر
رئیس اتاق بازرگانی ایران هشدار داد:

 خطر کاهش جدی 
صادرات ایران!

رئیس اتاق بازرگانی ایران می گوید 
صادرات  به  که  طرح هایی  شدن  نهایی 
جدی  کاهش  به  دارند  سلبی  نگاه 
صادرات غیرنفتی ایران منجر خواهد شد.
واکنش  در  شافعی  غلامحسین 
نحوه  با  رابطه  در  مجلس  اخیر  طرح  به 
بازگشت ارز حاصل از صادرات به کشور، 
اظهار کرد: یکی از مسائلی که متاسفانه 
منفی  تاثیرات  گذشته  سال های  در 
گذاشته،  کشور  اقتصاد  بر  توجهی  قابل 
مختلف  دستگاه های  میان  ناهماهنگی 
طرح  در  و  است  کشور  در  گیر  تصمیم 
اخیر ما این ناهماهنگی را میان مجلس و 

دولت می بینیم.
مثبت  برنامه های  به  اشاره  با  وی 
صادراتی دولت در هفته های اخیر، بیان 
اقتصادی  معاون  قبل  روزهای  در  کرد: 
رئیس جمهوری بسته ای را ابلاغ کرد که 
اجرای آن از سوی وزیر صمت نیز تایید 
امید  شود،  اجرایی  بسته  این  اگر  شد، 
برای ایجاد یک گشایش جدید در حوزه 
صادرات افزایش یافته و بخش خصوصی 

نیز از این تصمیم استقبال می کند.
به گفته رئیس اتاق بازرگانی، حتی 
تا  داده که  نیز  را  این وعده  وزیر صمت 
که  شیوه ای  به  ارزی  تعهد  سال  پایان 
و  لغو  را  اجرایی می شود  در حال حاضر 
می کند  آن  جایگزین  را  جدید  شیوه ای 
مثبت  رویکرد  با  نیز  موضوع  این  که 

بخش خصوصی مواجه شده است.
مجلس  طرح  اینکه  بیان  با  شافعی 
حمایتی  ریزی  برنامه  با  درجه   ۱۸۰
صادرات در دولت متفاوت است، توضیح 
وجهه  سویی  از  ناهماهنگی  این  داد: 
کلان  گیری  تصمیم  عرصه  در  خوبی 
شود  اجرایی  اگر  دیگر  از سوی  و  ندارد 
نباید تردید کرد که به صادرات لطمه ای 
بزرگ وارد می شود و ما باید خود را آماده 

کاهش جدی آمارهای صادراتی کنیم.
وی با تاکید بر اینکه بررسی لوایح 
دولت در مجلس گره گشایی بیشتری در 
بر خواهد داشت، گفت: ما معتقدیم لوایح 
کار  رویشان  بر  اینکه  به  توجه  با  دولتی 
کارشناسی انجام شده و در دل آن نظر 
است،  شده  گرفته  نیز  خصوصی  بخش 
از  بیشتری  بسیار  مثبت  جنبه  می تواند 
طرح هایی داشته باشد که نمایندگان به 

شکل مستقل دنبال می کنند.
رئیس اتاق بازرگانی در پیام تصویری 
کمیسیون های  در  ما  کرد:  تاکید  خود 
رابطه  مجلس  نمایندگان  با  تخصصی 
خوبی داریم و وزارت صمت دولت جدید 
و  شنیده  را  بخش خصوصی  نظرات  نیز 
امیدواریم با استقرار کامل دولت، اجرای 

این خواسته ها نیز دنبال شود.

رئیسی: مقررات استخراج 
ارزهای دیجیتال بازنگری شود

با توجه به اینکه استخراج رمزارز های 
فاقد مجوز، می تواند مشکلاتی در شبکه 
با  دارد  ضرورت  کند،  ایجاد  کشور  برق 
دستگاه های  و  وزارتخانه ها  همکاری 
رمزارز ها  استخراج  مقررات  ذی ربط، 

بازنگری شود.
رئیس جمهور،  رئیسی،  سیدابراهیم 
دیجیتال  ارزهای  استخراج  است  گفته 
برق  شبکه  برای  را  مشکلاتی  می تواند 
دستگاه های  از  و  کند  ایجاد  کشور 
ذی ربط خواسته تا مقررات این حوزه را 

بازنگری کنند.
به گزارش آسان بیت کوین به نقل 
یکشنبه  عصر  رئیسی  ارزدیجیتال،  از 
برای  برنامه ریزی  هیئت دولت  جلسه  در 
اصلاح الگوی مصرف در بخش های آب، 
برق و انرژی را ضروری دانست و گفت: 
»در این زمینه انجام اقدامات بنیادین و 
پایدار برای جلوگیری از اتلاف و استفاده 

بی رویه ضرورت دارد.«
به  اشاره  با  همچنین  رئیس جمهور 
ساماندهی  اهمیت  و  رمزارز ها  موضوع 
استخراج  اینکه  به  توجه  »با  گفت:  آن، 
می تواند  مجوز،  فاقد  رمزارز های 
مشکلاتی در شبکه برق کشور ایجاد کند، 
و  وزارتخانه ها  همکاری  با  دارد  ضرورت 
استخراج  مقررات  ذی ربط،  دستگاه های 

رمزارز ها بازنگری شود.«

شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
خواستار شد؛

با ۱۰ درصد کاهش مصرف آب 
ما را یاری کنید

شرکت آب و فاضلاب استان تهران 
تهران  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای  صدور  با 
شهروندانش  مصرف  روز  میزان ۱۰۰  به 
آب  کمبود  با  گذشته  سال  به  نسبت 
شهروندان  تمام  از  لذا  است  مواجه 

تقاضای همکاری داریم.
تهران در شرایطی به فصل پاییز و 
با  که  شده  وارد  جدید  آبی  سال  شروع 
نسبت  مترمکعبی  میلیون   ۳۱۴ کسری 
ورودی  و  است  مواجه  گذشته  سال  به 
نیز  تهران  آب  تامین کننده  سدهای 

کاهش ۴۰درصدی داشته است.
گذر  است:  آمده  اطلاعیه  این  در 
و  همدلی  با  تنها  ویژه   شرایط  این  از 
امکان پذیر  شهروندان  تمامی  همراهی 
خواهد بود. کاهش ۱۰ درصدی مصارف 
راهگشا  اقدامی  شهروند،  هر  توسط  آب 
میزان کاهش  این  است.  این شرایط  در 
عنوان  هیچ  به  و  است  ناچیز  بسیار 
و  مصرفی  روزمره  نیازهای  به  لطمه ای 
ولی  نمی کند،  وارد  خانواده ها  بهداشتی 
این  در  آب  تامین  به  شایانی  کمک 

روزهای بی باران خواهد بود.

وزیر نیرو:فعلا هیچ برنامه ای برای افزایش قیمت آب و برق نداریم

حضور فعال شرکت ماهان سیرجان در پنجمین 
نمایشگاه بین المللی معدن وصنایع معدنی کرمان

کاهش پهنای باند اینترنت در دولت رئیسی!

وزیر نیرو گفت:  در حال حاضر هیچ برنامه ای برای 
برق در دستور کار وزارت  و  تعرفه قیمت آب  افزایش 

نیرو قرار ندارد.
امضای  مراسم  حاشیه  در  محرابیان  علی اکبر 
 ۱۰ احداث  برای  نیرو  و  صمت  وزارت  بین  تفاهم نامه 
بخش  توسط  نیروگاهی  جدید  ظرفیت  مگاوات  هزار 
آخرین وضعیت صادرات  در خصوص  معدن  و  صنعت 
مورد  در  اکنون  که  است  این  من  ترجیح  گفت:   برق 
صادرات برق صحبتی نکنم. اولویت ما تأمین برق مردم 
مازاد  برق  که  زمانی  است.  کشور  داخل  در  صنایع  و 
داشته باشیم می توانیم روی این مسئله فکر کنیم. البته 

در حال حاضر مبادلات برقی داریم.
وی افزود:  در برخی نقاط واردات و در برخی نقاط 
بسیار  واردات  تراز  اما  می گیرد  صورت  برق  صادرات 
بیشتری است. در حال حاضر از چند نقطه مجبور به 
انجام  را  کار  این  نیز  تابستان  در  برق هستیم.  واردات 
زمانی که  در  اما  تأمین کنیم  را  برق  بتوانیم  تا  دادیم 
برق مازاد داشته باشیم حتما برای صادرات به صورت 

گسترده عمل خواهیم کرد.
نیروگاه ها  سوخت  تأمین  خصوص  در  نیرو  وزیر 
یکی  نیروگاهی  سوخت  گفت: موضوع  نیز  زمستان  در 
مشکلی  است.  زمستان  برای  مهم  بسیار  موضوعات  از 

مخازن  که  بود  این  آمد  بوجود  گذشته  سال  در  که 
سوخت نیروگاه ها پر نشد و به همین دلیل تأمین گاز 
سال  در  اینکه  بیان  با  محرابیان  شد.  مواجه  خلل  با 
گذشته اولویت تأمین گاز به درستی به بخش خانگی 
از  تا برخی  داده شد، گفت:  همین مسئله موجب شد 
نیروگاه ها سوخت کافی نداشته باشند لذا امسال از یک 
ماه گذشته در یک اقدام مشترک با وزارت نفت تلاش 

کردیم تا ناوگان حمل و نقل کشور را بسیج کنیم.

برای  دولت  در  نیز  خوبی  مصوبه  وی  گفته  به 
تشویق مالکان ناوگان صورت گرفت و در حال حاضر با 
سرعت بسیار خوبی سوخت رسانی در حال انجام است.

وزیر نیرو اظهار کرد:  لازم است که این خبر خوب 
را بدهم که موجودی مخازن در همین امروز بالاتر از 
ذخیره ما در سال گذشته است و این شرایط را ادامه 
می دهیم تا به یک ذخیره مطمئن برسیم و اگر مطابق 

برنامه سوخت رسانی انجام شود نگرانی نداریم.

گفت:   از صحبت های خود  دیگری  بخش  در  وی 
صنایع تقاضای بالایی برای برق دارند که پتانسیل های 
انجام  که  کاری  لذا  ندارد  را  آن  اجابت  امکان  موجود 
طور  به  صنایع  برق  که  شود  می  موجب  می دهیم 
برق  حوزه  به  صنایع  وابستگی  و  شود  تأمین  مطمئن 
برای  برنامه ریزی  بتوانند  که  گونه ای  به  یابد  کاهش 
طرفی  از  و  باشند  داشته  صادرات  و  توسعه  طرح های 
به  تولید پرسود  برای صنایع یک  نیز  برق  تولید  دیگر 
حساب آید. محرابیان ادامه داد: صنایع می توانند علاوه 
از تولید محصول خود عاید سود می شوند از  اینکه  بر 
ناحیه تولید برق نیز سود دریافت کنند. وی اظهار کرد:  
داده  مصرف کننده  به  سنگینی  یارانه  انرژی  بخش  در 
می شود که بخشی از آن مربوط به صنایع است. اعتقاد 
ما این است که به صنایع کوچک باید یارانه داده شود 
صنایع  می افتد.  اتفاق  این  نیز  دنیا  جای  همه  در  که 
و  می شوند  مردم  رفاه  و  بیشتر  اشتغال  باعث  کوچک 

منفعت آن نیز به صورت عمومی است.
این بخش ما حمایت  اینکه در  بیان  با  نیرو  وزیر 
می کنیم که یارانه پرداخت شود،  گفت: در صنایع بزرگ 
توسعه  مسئله  این  می شود  انجام  امروز  که  اقدامی  با 
می یابد تا صنایع بزرگ خودشان بتوانند اقدام به تولید 

برق کنند.

 شرکت توسعه فرآوری صنایع و معادن ماهان سیرجان در پنجمین 
نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی، ماشین آلات و تجهیزات وابسته 

کرمان )kimix 2۰2۱ ( حضور فعال دارد.
نمایشگاه  پنجمین  گردشگری،  مالی  گروه  عمومی  روابط  گزارش  به 
بین المللی معدن، صنایع معدنی، ماشین آلات و تجهیزات وابسته کرمان 
از روز ۱7 مهرماه جاری در محل نمایشگاه های بین المللی کرمان با حضور  

شرکت های معدنی و صنعتی دایر شده است.
در جریان برگزاری این نمایشگاه، علی زینی وند استاندار کرمان در 
و  یافت  معدن 5 گل گهر حضور  بهره بردار  ماهان سیرجان  غرفه شرکت 
ماهان  معادن  و  صنایع  فراوری  توسعه  شرکت  مدیرعامل  بهرامی  مهدی 

سیرجان در خصوص عملکرد و دستاوردهای این شرکت توضیحاتی ارائه 
کرد.

از  یکی  سیرجان  ماهان  معادن  و  صنایع  فرآوری  توسعه  شرکت 
بخش  در  آن  اجرایی  بازوی  و  ماهان  هلدینگ  زیرمجموعه  شرکت های 
از  استخراج و فروش سنگ آهن  معدن است که در حال حاضر عملیات 

توده معدنی شماره 5 گل گهر سیرجان را برعهده دارد.
نمایشگاه مذکور که در مساحتی بیش از 7 هزار مترمربع با ۸5 غرفه از 
شرکت های مختلف معدنی، صنایع و تجهیزات وابسته سراسر کشور برگزار 

شده، تا روز 2۰ مهر ماه جاری ادامه دارد.
فعالان  از  سیرجان  ماهان  معادن  و  صنایع  فراوری  توسعه  شرکت 

صنعت و معدن و علاقه مندان دعوت کرد از غرفه این شرکت در پنجمین 
نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی، ماشین آلات و تجهیزات وابسته 

مستقر در سالن خواجوی کرمانی غرفه شماره 2 دیدن کنند.

اپراتورهای اینترنت ثابت اعلام می کنند که مشکل 
کاهش سرعت و افت کیفیت اینترنت در کشور مربوط 
به این شرکت ها نیست و به خاطر کمبود پهنای باند در 
کشور است. همچنین طبق شنیده ها، نزدیک به دو ماه 
است که افزایش پهنای باند شرکت ارتباطات زیرساخت 

متوقف شده است.
در  اینترنت  کاهش سرعت  به  گزارشی  در  زومیت 
روزهای اخیر پرداخت و نوشت: مشکلات اینترنت کشور 
در دو ماه گذشته افزایش درخورتوجهی یافته و امروز این 
از حدود دو ساعت  اوج خود رسیده است.  به  مشکلات 
پیش نیز رادار های ابرآروان که وضعیت ارتباطات اینترنت 
ایران را براساس اطلاعات زیرساخت کشور در لحظه رصد 
می کند، نشان داده است که وضعیت اختلال اینترنتی در 

ایران به اوج خود در شهرهای مختلف رسیده است.
 مدیران برخی شرکت های اینترنتی، اعلام می کنند که 
این مشکل ربطی به زیرساخت های شبکه آن ها ندارد و پهنای 
باندی که از شرکت ارتباطات زیرساخت می گیرند، با کاهش 
و کیفیت پایین مواجه می شود. به گفته آن ها، اینترنت در یک 
 packet( ماه گذشته در بعضی ساعت ها دچار پکت لاست

loss( می شود.
براساس شنیده ها، از زمان تغییر وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات افزایش ماهانه و موردنیاز کشور در زمینه 
پهنای باند بین الملل اتفاق نیفتاده و کشور با کاهش پهنای 
باند اینترنت مواجه است. گفته می شود شورای عالی فضای 
مجازی که طبق دستوری باید مجوز واردات پهنای باند را 
به شرکت زیرساخت بدهد، مجوز واردات پهنای باند را 

برای این شرکت صادر نکرده است.
درحالی که اپراتورهای اینترنتی اعلام می کنند مشکل 
اینترنت کشور از کمبود پهنای باند از سمت زیرساخت 
و  مقررات  تنظیم  سازمان  رئیس  گذشته  روز  است، 
ارتباطات رادیویی گفته است که پیرو شکایت های مطرح 
شده درباره کندی اینترنت، مقرر شد که در اسرع وقت 
هم اپراتورها به ویژه شرکت مخابرات ایران و هم شرکت 
ارتباطات زیرساخت نسبت به توسعه های لازم اقدام کنند.
ارتباطات  و  مقررات  تنظیم  سازمان  رئیس  فلاح، 
با آغاز سال تحصیلی جدید  رادیویی تأکید کرده است: 
از مهرماه و برگزاری اغلب کلاس های دانشجویان و دانش 
آموزان به صورت مجازی میزان و حجم استفاده از اینترنت 
افزایش درخورتوجهی یافته است که این امر موجب کندی 

سرعت اینترنت در برخی نقاط و در ساعات پیک استفاده 
شد. این شلوغی در ساعات پیک درنهایت باعث نارضایتی 

برخی از مشترکان شد.
اپراتورها،  با  که  جلسه ای  طبق  کرده  اضافه  فلاح 
مخابرات و شرکت زیرساخت داشته اند، نقاط دارای مشکل 
ارتباطات  شرکت  در  هم  و  اپراتورها  در  هم  شبکه  در 
زیرساخت شناسایی و مقرر شده که در اسرع وقت هم 
شرکت  هم  و  ایران  مخابرات  شرکت  به ویژه  اپراتورها 
ارتباطات زیرساخت نسبت به توسعه های لازم اقدام کنند 
و سازمان تنظیم هم مسئول پیگیری موضوع تا انجام کامل 
اقدامات خواهد بود. او ابراز امیدواری کرده که با انجام این 
اقدامات، مشکل کندی اینترنت در ساعات پیک در برخی 

نقاط کشور حل و رضایت مردم حاصل شود.
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روزنامه صبح ایران

خطر کاهش جدی صادرات ایران!
رئیس اتاق بازرگانی ایران هشدار داد:

چای  تخصصی  کمیسیون  رئیس 
کنیا  شد،  مدعی  غذایی  صنایع  فدراسیون 
می خواهد کارخانه چای در ایران راه اندازی 
که  کند  وارد  چای  تن  هزار   ۱۰۰ سالانه  و 

موجب نابودی صنعت چای ایرانی می شود.
احمدرضا بخشی اظهار داشت: از وزارت 
سبد  از  که  رود  می  انتظار  کشاورزی  جهاد 
غذای خانوار و تولید ملی حمایت داشته باشد.
اگر  موجود  قوانین  اساس  بر  افزود:  وی 
محل  در  دارد  داخلی  مشابه  تولید  کالایی 
تولید این محصول نباید کالای خارجی ورود داشته باشد اما اکنون به طور رسمی واردات 
چای فله کنیایی به گیلان آغاز شده است.وی افزود: در ۱۰ روز گذشته هیئتی از کنیا به 
گیلان بازگشته اند تا کارخانه ای که در گذشته خریداری کرده بودند با واردات چای های 

ضعیف کنیایی و اختلاط آن با چای ایرانی دربازار، راه اندازی کنند.
رئیس کمیسیون تخصصی چای فدراسیون صنایع غذایی ادامه داد: ورود این هیئت 
کنیایی زنگ خطری برای صنعت چای داخلی به حساب می آید و منجر به ضربه زدن به 

این صنعت و ایجاد ظن بی کیفیت بودن چای ایرانی را فراهم میکند.
وی تصریح کرد: این اتفاق باعث تضعیف کشاورزان و کارخانه های بسته بندی ایرانی 
میشود و شرکت های ایرانی نمی توانند با آنها رقابت داشته باشند. بخشی گفت: سازمان 
چای و وزارت جهاد کشاورزی تا به امروز واکنشی به این امر نداشته اند اما از این دستگاه 
ها و سایر دستگاه هاب نظارتی انتظار میرود که به این موضوع ورود کنند.وی یاد آور شد: 
کنیایی ها برنامه دارند که ۱۰۰ هزار تن چای این کشور را به کشورمان وارد کنند که ۸۰ 
هزار تن  آن تا پایان سال به کشور وارد خواهد شد؛ تحقق این امر موجب نابودی صنعت 
چای ایران خواهد شد.بخشی گفت: مصرف چای در کشور به ظن ما ۱2۰ هزار تن است 
که سازمان چای این رقم را ۱۰۰ هزار تن میداند اما در کمال تعجب این شرکت کنیایی با 

واردات ۱۰۰ هزار تن چای خود به ایران میخواهد کل بازار ایران را به دست گیرد.
وی افزود: در صورت که این اتفاق بیافتد کل صنایع تولیدی و بسته بندی چای در 

داخل کشور تعطیل و منجر به بیکاری 2۰۰ هزار نفر می شوند.

 راه اندازی کارخانه تولید 
۱۰۰ هزار تن چای توسط کنیا

پرونده »صادرات گاز به اروپا« روی میز برجام!
اروپا برای واردات گاز ایران »کارت جدید« رو می کند؟
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رئیس کمیسیون تخصصی چای فدراسیون صنایع غذایی مدعی شد؛
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